
Referat fra den 18/3

Næste møde den 15/4-2021 klokken 18. 

Havn
Der er gang i projekter omkring ramslag, kajakstativ, rasmus på bro 4, udskiftning af værktøj,
kranarm, som ventes at blive afsluttet inden eller omkring 1. søsætning.

Containeren der har været brugt til materiel skal fjernes igen, da de forskellige projekter har brugt 
det der har været opbevaret i den. 

Vi oplever en meget kraftig stigning på bredere bådpladser, så vi har optimeret alt hvad der er 
muligt på bådpladser i havnen og kan se at vi i 2022 igen skal se om vi kan gøre noget for at lave
flere pladser til brede både.

Der bliver indkøbt ny grill inden sæsonstart.

Økonomi
Der er ikke noget nyt, men der skal styr på opkrævninger til bådejere, der skal udsendes den 22/4.

Der afventes stadig mildere Corona restriktioner, så vi kan få afviklet generalforsamling, vi satser 
på at lave en standerhejsning den 1/5, som vil foregå udendørs hvor vi godt må samles op til 50, da 
der er tale om en klubaktivitet. Det er tanken at vi giver pokalen videre til årets HSS’er denne dag.


